
JK-möte 2023-03-22. 

1. Mötets öppnande. 
 
Erik hälsade välkommen och öppnade mötet. 
 

2. Utse mötessekreterare. 
 
Erik utsågs att skriva mötesprotokoll. Björn utsågs till justeringsman. 
 

3. JSM-Par 2024. 
 
Förslag att lägga JSM-par helgen 27–28 januari 2024 på BK St Erik i Stockholm. Erik 
pratar med BK St Erik och med TK för att sondera terrängen.  
 
JK beslutar att Erik pratar med TK och BK St Erik om att preliminärboka 27–28 
januari som spelhelg för JSM-par 2023–2024.  
 
JK beslutar att informatörer Axel Selvén och Harry Hjorth-Warlenius får i uppdrag att 
lyssna av vad juniorerna själva tycker kring regeln att utländsk junior tävlande med 
svensk junior ej kan spela om SM-medaljer.  
 

4. Mentorprogrammet. 
 
Björn meddelar att det inte finns något nytt att rapportera om. 
 

5. Rikslägret 2023. 
 
Tyvärr har planeringen för Rikslägret 2023 inte blivit vad man kan önska. JK finner att 
det på kort varsel blir mycket svårt att få till stånd ett riksläger.  
 

6. Nordic Junior Camp 2023. 
 
JK har börjat planera för Nordic Camp 2023. Preliminärt kommer campen att gå av 
stapeln under novemberlovet. En klubb har tillfrågats eventuellt intresse och Erik 
uppdras att hålla kontakten.  
 
JK beslutar att kontakta Suzanne Lemborn (verksamhetschef) för att ta reda på vilken 
hjälp som förbundets anställda kan vara behjälpliga med.  
 

7. Sandvikens juniorsatsning. 
 
Sandvikens juniorsatsning har lite motgång och har inte så många spelare som man 
hade hoppats på. Det kommer inte att behövs pengar från några av juniorfonderna. 
Satsningen fortsätter och åtta juniorer går en intensivkurs i klubbens regi.  
 

8. Bidragsansökan från Andrea Nilsson och Maya-Lo Björk Heed. 



 
Andrea Nilsson och Maya-Lo Björk Heed har ansökt om bidrag för att spela öppna 
mixed EM lag tillsammans med två icke-juniorer. En principiell diskussion fördes 
huruvida juniorfonderna kan sponsra icke-juniortävlingar. Eftersom frågan är 
principiellt intressant bör flera parter rådfrågas och inget beslut togs under kvällens 
möte. 
 
JK beslutar att ansökan måste kompletteras innan beslut i frågan kan fattas. Erik 
kontaktar Andrea och Maya-Lo för att få ytterligare information kring deras ansökan. 
 

9. Information 
a. Informatörer 

Axel Selvén och Harry Hjorth-Warlenius har blivit erbjudna att vara informatörer 
och de har accepterat. Deras första uppdrag är att ta reda på hur inställningen är till 
JSM-par bland annat.  

 
10. Nästa möte 

Onsdag 19e april klockan 20.30 

 

Vid protokollet   Justerare 

 

 

Erik Fryklund   Björn Sörling 


